

2016 考研英语二大作文范文

新东方李智勇

2016年考研英语二作文考察的是饼状图,这种饼状图是去年考察过的内容,写法也趋同,论述各个部分比例大小即可。

今年文章考察内容是高校学生旅游项目的调查数据,所涉及的词汇都是基本认知词汇,比如"旅行"(travel),"广交朋友"(making friends)等,至于"培养独立能力"这一项,如果不会翻译成"cultivating independence"可以避开不写或者译成约略的大意"improving independence",毕竟考试可以藏拙。





The pie chart provides us with the statistics of a survey about the

新东方网考研频道 http://kaoyan.xdf.cn/



purpose of traveling of college students. The share of enjoying scenery accounts for 37%, which is the largest. And there are 33% of respondents traveling for the purpose of relieving stress, ranking as the second largest. Besides, the figures of making friends and cultivating independence spirit take up 9% and 6% respectively.

The situation reflected by the pie chart, in my view, is rooted in the following reasons. First of all, the prosperity of China enables its citizens to have higher purchasing ability. College students, therefore, are capable of affording the expense of traveling. In addition, the beautiful scenery of tourist attractions, on the one hand, gives tourists aesthetic enjoyment; and on the other hand, serves as therapy to give them peaceful mind.

In sum, aside from staying on campus, students tend to spend their energy and time taking part in other activities. Traveling is a good way to accumulate experience and broaden students' horizon.



这副饼图,如图所示,提供给我们关于某大学旅游目的的数据。欣赏风景学生所占比例为37%,是最大的份额。有33%的受访者旅行的目的是缓解压力,这个比例列为第二位。另外,交朋友和培养独立能力的数据分别是9%和6%。

这副饼图所反映的情况,在我看来,根源于以下原因。首先,中国的繁

新东方网考研频道 http://kaoyan.xdf.cn/



荣使中国公民有了更强的消费能力。故此,学生可以支付得起旅行的花费。此外, 旅游景点的美丽风景一方面给游客以美的享受,另一方面,可以医治人们的内心, 给人以平静。

总之,除了待在学校,学生们乐意花他们的精力和时间参加其它活动。 旅游是个很好的方式来积累经验和扩展学生的视野。











新东方网考研频道 http://kaoyan.xdf.cn/